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Protokół nr 4/2019 

z posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 8 lipca 2019 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 

3. Analiza Statutu Liceum Ogólnokształcącego im. Artura Grottgera w Grybowie. 

4. Analiza Statutu Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej-Curie 

w Starym Sączu. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA otworzył posiedzenie i przywitał 

obecnych. 

 

W posiedzeniu brali udział wszyscy członkowie Komisji w liczbie 5 członków Komisji oraz 

zaproszeni goście: 

 

Monika DZIEDZINA Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA przedstawił porządek 

posiedzenia i poddał go pod głosowanie. 

 

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad  2. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod głosowanie protokół 

z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 
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Ad 3/4. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zadał pytanie czy są uwagi 

dotyczące Statutu Liceum Ogólnokształcącego im. Artura Grottgera w Grybowie oraz Statutu 

Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej-Curie w Starym Sączu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zwrócił uwagę, że statut 

LO w Starym Sączu jest bardziej sprecyzowany, w przypadku statutu LO w Grybowie znajduje się 

mniej konkretów, jest bardziej opisowy. Zwrócił uwagę, że LO w Grybowie nie posiada 

zaktualizowanego adresu. Także w zakresie lat obowiązującego cyklu nauczania w obydwu 

statutach pojawiają się nieścisłości. 

 

Członek Zarządu Powiatu Nowosądeckiego Edward CIĄGŁO zwrócił uwagę na regulacje 

dotyczące sal gimnastycznych przy obydwu szkołach.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA wyjaśnił, że zasady i regulaminy 

korzystania z sal gimnastycznych zostaną poddane analizie podczas planowanej komisji 

wyjazdowej.  

 

Członek Zarządu Powiatu Nowosądeckiego Edward CIĄGŁO powiedział, że zadaniem liceum 

jest wszechstronne przygotowanie uczniów, dlatego statut nie powinien w żaden sposób tego 

ograniczać.   

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA powiedział, że zadaniem 

Komisji jest ocena formalno-prawna  statutów, a nie zagadnienia pedagogiczne. Zwrócił uwagę, że 

statuty są tworzone według określonego wzorca. Różni się stopień ich skonkretyzowania. 

Dokumenty te dają obraz sposobu funkcjonowania danej szkoły.  

 

Członek Zarządu Powiatu Nowosądeckiego Edward CIĄGŁO zwrócił uwagę na brak 

uaktualnienia w zakresie klasyfikacji zgodnie z obowiązującą ustawą.  

 

Radny Rady Powiatu Nowosądeckiego Przemysław GAJOWSKI zwrócił uwagę na zapis 

w statucie LO w Grybowie dotyczący kar – czy nagana dyrektora wobec społeczności nie jest 

upokarzające dla ucznia.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA powiedział, że kwestie te 

również należy dostosować w statutach do obowiązującej uchwały.  

 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod głosowanie wniosek 

o wystąpienie do dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Artura Grottgera w Grybowie oraz 

dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej Curie w Starym Sączu o dokonanie 

zmian w statutach szkół w następującym zakresie: 

 dostosowania do aktualnego cyklu nauczania, 

 dostosowania do znowelizowanej ustawy prawo oświatowe, 

  aktualizacji adresu szkoły (dot. LO w Grybowie). 
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Wniosek został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

Ad 5. 

Radny Rady Powiatu Nowosądeckiego Stanisław SUŁKOWSKI poruszył kwestię problemu, 

jaki istnieje w Piwnicznej Zdroju, dotyczącego braku boiska. Zaproponował, aby na wspólnej 

komisji wyjazdowej zobaczyć to miejsce i wspólnymi silami stworzyć godne warunki dla dzieci 

(montaż ławek, wyrównanie murawy).   

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poruszył kwestię tematu 

następnej Komisji Statutowej. Komisja ustaliła, że w pierwszej kolejności odbędzie się Komisja 

wyjazdowa, natomiast na następnej analizie zostaną poddane statuty SPZOZ – Szpital 

im. dr. J. Dietla w Krynicy-Zdroju oraz SPZOZ – Sądeckie Pogotowie Ratunkowe 

w Nowym Sączu. Poprosił o przygotowanie na komisję wyjazdową regulaminów sal 

gimnastycznych. 

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA poinformowała, że nastąpi zmiana 

statutu Powiatu Nowosądeckiego w zakresie wykazu jednostek. Zmiana ta wynika, ze zmiany nazw 

jednostek w Muszynie i Zbyszycach o nazwie „Powiatowy Ośrodek Wsparcia dla Osób 

z Zaburzeniami Psychicznymi” na „Powiatowy Ośrodek Wsparcia”. Wyjaśniła ponadto, że tekst 

jednolity statutu zostanie utworzony po ogłoszeniu i wejściu w życie przedmiotowych zmian 

w zakresie wykazu jednostek. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zwrócił uwagę na nieścisłość 

pomiędzy kolejnością porządku obrad sesji znajdującą  się w statucie Powiatu Nowosądeckiego, 

a porządkiem obrad realizowanym podczas sesji. 

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że różnica ta wynika z 

przyjęcia innej numeracji. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA podziękował wszystkim 

przybyłem za udział i zakończył posiedzenie. 

  

Przewodniczący 

Komisji Statutowej RPN 

 

Tadeusz Zaremba 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Monika Pasiut 


